

Declaration and Undertaking

اقرار وتعهد

**Messrs. The Mediterranean and Gulf Insurance
Company P.L.C;**

السادة شركة المتوسط والخليج للتأمين المحترمين؛

Greetings;

تحية طيبة وبعد؛

I the undersigned hereby declare and undertake by virtue of this letter to have made investigations relating to the necessary information and documents for the purposes of identifying the insured Mr/ Mrs. / Messrs..... And this was done through the Civil Status & Passport department identity card (for Jordanians) – Passport (for Non-Jordanians) and that the Insured has completed and signed the (Know Your Client) form before me.

أقر وأتعهد بموجب هذا الكتاب بأنني قمت بالتحقق من كافة المعلومات والمستندات والوثائق اللازمة لغايات التعرف على هوية المؤمن له السيد / السيدة / السادة من خلال هوية الأحوال المدنية/للأردنيين – جواز سفر/لغير الأردنيين) وبأن المؤمن له قام امامي بتعبئة وتوقيع نموذج (اعرف عميلك)

I confirm that all information and documents presented to you are accurate and do not contain any amendments, and in the case, I obtain any knowledge of any future amendments I hereby undertake to provide it to you immediately, subject to legal liability.

أؤكد لكم بأن جميع المعلومات والمستندات والوثائق التي قمت بتقديمها لكم صحيحة ولا تحوي أي تغيير وفي حال معرفتي بحصول أي تغيير لاحق فإنني أتعهد بتزويدكم بها بشكل فوري، وذلك تحت طائلة المسؤولية القانونية.

Name of Insurance Agent/ Broker:.....

اسم وكيل/ وسيطالتأمين:

Signature:

التوقيع:

Date:

التاريخ:

For use by the Company:

استخدام الشركة :

The Company hereby confirms receipt of all necessary information and documents mentioned above.

تؤكد الشركة أنها استلمت كافة المعلومات والمستندات والوثائق المذكورة أعلاه.

Name of Employee:

اسم الموظف :

Signature:

التوقيع :

Date:

التاريخ :

